
SAOPŠTENJE STONOTENISKOG SAVEZA SRBIJE 

 

Povodom nekih saopštenja u medijima, u kojima se iznose neistine 

o radu Stonoteniskog saveza Srbije (STSS), želimo sve to da 

demantujemo, ali i da skrenemo pažnju javnosti zbog čega se baš sada 

iznose takve laži. Svi ti napadi, koji se tobož vode za dobrobit srpskog 

stonog tenisa, nisu ništa drugo do plod ambicija trojice ljudi željnih funkcija 

u STSS. 

Najružnije od svega je to što se u ovoj prljavoj kampanji kao ključna 

figura istura u prvi plan jedno veliko stonotenisko ime – Ilija Lupulesku, 

čije poslednje izjave bacaju senku na sve ono što je postigao kao igrač. 

Možda Lupulesku zaista veruje u sve ono što govori, ali mi koji ga 

znamo bolje od onih koji mu to serviraju, znamo zašto se baš sada prenuo 

iz dubokog sna. Nije sporno to što neko želi da bude predsednik STSS, 

ali zna se kako se dolazi na takvo mesto. Sigurno ne tako što se blate 

protivnici… I sigurno ne preko medija… 

Na njegovu zamerku da je funkciju sportskog direktora STSS imao 

samo na papiru, želimo da ga podsetimo da je upravo njegova želja bila 

da se do Evropskog prvenstva (jun 2023) „ne meša u svoj posao, zato što 

predugo nije bio tu”. Takav njegov zahtev delovao je i logično, imajući u 

vidu to da je prethodne dve decenije proveo u Americi, gde je zastupao 

interese američkog stonog tenisa (igrao je za Sjedinjene Američke Države 

na Olimpijskim igrama u Atini 2004). 

Međutim, to što je sam predložio da neko vreme ne radi svoj posao, 

nije trebalo da mu bude prepreka da kao sportski direktor makar jednom 

obiđe igrače i trenere na pripremama. Logično je da se sada zapitamo 

zašto neko ko je toliko nezainteresovan za rad reprezentacije, sada 

odjednom traži izveštaje o radu STSS-a.  



Pošto iz njegovih izjava vidimo da ga zanima kako STSS troši 

novac, dužni smo da ga podsetimo da je deo tog novca završio i u 

njegovom džepu. Novac koji smo dobili od Olimpijskog komiteta Srbije za 

popularizaciju stonog tenisa – a reč je o 25.000 evra – izdvojili smo upravo 

za Iliju Lupuleskua, koga smo angažovali kao stranog trenera. Hteli smo, 

po ko zna koji put, da mu pokažemo da nam je stalo i do njega i do stonog 

tenisa. Sada teška srca priznajemo da je investicija u njega bio pogrešan 

potez. Dobili smo sasvim suprotan efekat: umesto njegovog doprinosa 

poboljšanju stručnog rada i afirmaciji našeg sporta, dobili smo izjave koje 

štete ugledu STSS-a i imidžu stonog tenisa kod nas. Da sve bude gore – 

njegovi postupci su još štetniji od njegovih izjava: kao trener 

reprezentacije nije došao na meč, jer se uspavao; jednom je zaboravio da 

postavi ekipu; pred četvrtfinale Evropskog prvenstva napustio je ekipu 

zbog ličnih obaveza… 

Ako je STSS u nečemu kriv, onda je samo u tome što je tolerisao 

ovako ponašanje Lupuleskua.  

Pošto vidimo da se u napadima na STSS sve vrti oko funkcija i 

novca, želimo da javnost zna i to da je STSS plaćao stan i plate dvojici 

trenera (Ilijin brat Nikolaje Lupulesku i Stojanov) koji su svojim 

međuljudskim odnosima upropastili jedan obećavajući program. Zbog 

njihovih svađa, jedna talentovana generacija igračica digla je ruke od 

stonog tenisa. 

Takođe smatramo da je veoma nekorektno da se iznose u javnost 

neprovereni i neistiniti podaci o rezultatima naših mlađih kategorija. 

Trebalo bi da vas je sramota što naše mlade igrače omalovažavate već 

na startu njihovih karijera, nazivajući njihove rezultate „istorijskim 

neuspehom”. Takve reči ih sigurno neće ohrabriti da budu bolji. Ako već 

nemate predlog kako da naša deca napreduju, onda bolje i da ih ne 

uzimate u usta. Ako već igrate na tu kartu „istorijskog neuspeha“, bio je 



red da pomenete i to da naša deca sa 15-16 godina igraju u konkurenciji 

igrača od 19 godina. 

Vaši napadi su ogrezli u neznanju i lošim namerama, da se po svaku 

cenu blati STSS. Kritikujete STSS što „šalje igrače na egzotične 

destinacije (Nigerija)”, a nemate pojma da takve programe finansira 

Olimpijski komitet Srbije (OKS). Samim tim vi blatite i rad OKS-a, ali i 

Ministarstvo omladine i sporta, stožera celog srpskog sporta, jer iz 

njegovog budžeta se finansiraju sportski programi.  

Na kraju – ali ne i najmanje bitno – skrećemo pažnju javnosti da su 

dvojica ljudi koji stoje iza svih ovih napada poznati po tome što tezgare na 

više strana i što vrebaju svaku priliku da profitiraju. Jedan od njih je i 

vlasnik firme koja trenutno duguje oko 10.000 evra STSS-u. Ali o tome 

ćemo detaljnije kad budemo pričali o finansijskom izveštaju za koji se tako 

silno interesuje… 

 

Beograd, 30.8.2023. 
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